
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 977
Kan ministeren bekræfte, at Miljøstyrelsen har kontaktet alle fåreavlere inden-
for det område ved Holstebro, der udpeget som område med mulighed for
støtte til etablering af ulve-sikre indhegninger, og vil ministeren i bekræftende
fald oplyse, hvor mange af de kontaktede fåreavlere, der pt. har eller forven-
tes at benytte sig af muligheden for støtte til ulve-sikker indhegning
samt give sin vurdering af, hvorfor, hvis det er tilfældet, ikke alle fåreavlere
har benyttet sig af muligheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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